
Grundejerforeningen af 1987 
 
Referat af ordinær generalforsamling den 21. marts 2019 i GF.  Rytterparken1987 
 
Dato:  Torsdag den 21. marts 2019 
Tid: kl. 19.00 
Sted:  Hornslet Hallen, Mødelokalet. 
 
Antal husstande der var repræsenteret: 14 stk. med 18 fremmødte 
 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
Steen Thisted blev valgt 
 
2. Bestyrelsens beretning 
  
Der er ikke sket det store i det forløbne år. 
På sidste generalforsamling blev det vedtaget at smatstien skulle udbedres. 
Der blev indhentet to tilbud, som begge var over budget. Det medførte at bestyrelsen besluttede at vente med at renoverer 
smatstien, så det kunne blive udført ordentligt. 
Smatstien forventes udbedret i 2019, da budgettet til forbedringer er ligger på 58.450,-. 
 
Følgende forbedringer vil blive gennemført som vedtaget på sidste generalforsamling. 
De prioriteres i følgende rækkefølge. 
 

1. prioritet er ral på smat sti 
2. prioritet er markering af P-pladser 
3. prioritet er bom ved grønt område mod nord – det skal undersøges, hvordan bommen skal se ud. Og der overvejes 

om der skal sættes mere end én bom langs stien igennem Rytterparken. 
 
Vintertjeneste og grøn vedligehold fortsætter ved Ingolf Rasmussen. 
 
 
Ansvarsområde for bestyrelsesmedlemmer i det forløbne år: 
 
Vintertjeneste:  Jan Jørgensen, Rytterparken 80 
Grønne områder: Anders Præst Andersen, Rytterparken 50 
Arealer:  Lene Frederiksen, Rytterparken 88  
Kasserer:  Annette Lindvald, Rytterparken 94 
Formand:  Ulf Larsson, Rytterparken 86 
 
 
Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 
 
 
3. Aflæggelse af regnskab 
Annette Lindvald fremlagde regnskabet. Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
4. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag og evt. indskud. 
Budgettet blev fremlagt  
 
Det fremlagte budget blev vedtaget med 16 stemmer for og 1 stemmer imod 
 
 
5. Rettidig indkomne forslag fra medlemmer. 
 
 
Forslag som ikke er kommet skriftligt og som ikke er nævnt i indkaldelsen.: 
Forslagene kræver alle, at mindst halvdelen af medlemmerne er til stede og at 2/3 af de fremmødte stemme for, for at kunne 
vedtages.  



Alternativt at 2/3 stemmer for forslaget nu, så indkaldes til ekstraordinær generalforsamling og 2/3 af de fremmødte stemme 
for, for at de kan vedtages. 
 
 
6. Valg til bestyrelsen samt suppleanter. 
 
På valg: 
Annette Lindvald, modtager genvalg 
Anders Præst Andersen, modtager genvalg 
Jan Jørgensen, modtager genvalg 
Blev genvalgt 
 
Ikke på valg: 
Ulf Larsson 
Lene Frederiksen 
 
Valgt som suppleanter er: 
Brian Olsen nr. 84 
Sanne Haagensen nr. 78 
 
7. Valg af revisor og revisor suppleant 
Steen Thisted nr. 110 blev valgt til revisor og revisorsuppleant blev Helle nr. 84. 
 
 
8. Valg af 2 medlemmer til legepladsudvalg  
Rasmus nr. 114 og Claus 
 
9. Evt. 
Husk at medbringe hundeposer, når der luftes hunde og husk at tage poserne med hjem!!! 
 
Andelsforeningen vil gerne have parkeringsbåse opmærket. Hvis Andelsforeningen selv vælger at udfører arbejdet skal 
opmærkningen godkendes af bestyrelsen i GF Rytterparken 1987. 
 
Forslag til næste år: 
Trær ved stor legeplads skæres ned pga fugle 
 
 
 
 
Mødet sluttede kl. 19:50 
 
Referent: Jan Jørgensen 
 


